

PROJET QUÉLÉA PROJECT QUELEA



SE RASSEMBLER

Le Quéléa est un oiseau multicolore très sociable qui a l'habitude de se déplacer en groupes de milliers voire de centaines de milliers. Leur population augmente d'année en année: on en dénombre plus d'1,5 milliards dans le monde. Il faudrait mettre ensemble les participant.e.s d'environ 7 ou 8 jamborees mondiaux pour atteindre le nombre d'individus d'une colonie de Quéléas... ce qui nous laisse de la marge !

COME TOGETHER

The Queleas is a very sociable, multi-coloured bird that tends to move in groups made up of thousands, sometimes hundreds of thousands of birds. Their population increases year on year and their world population is more than 1.5 billion. It would take 7 or 8 Jamborees combined to reach the same number of Scouts/Guides as one individual Queleas colony...which leaves us with a big margin to make up!

QUI PEUT SUIVRE LE QUÉLÉA ?

TARGET GROUP

Lutin.e.s
Beavers

Louvettes.teaux
Cubs

✓ Éclaireurs.euses
Scouts/Guides

✓ Aîné.e.s
Pioneers

✓ JAÉ
Rovers

Attention à bien prendre en compte que les âges des différentes branches ne sont pas les mêmes partout dans le monde et peuvent conditionner une inscription sur un évènement.

TAKE NOTE: The age categories of each Scout/Guide unit are not the same throughout the world and some jamboree or meetup events may stipulate age restrictions.

LES PROJETS

JAMBOREE ET MOOT

Ces rassemblements de portée mondiale sont organisés de manière régulière par l'OMMS et rassemblent plusieurs milliers de jeunes formant pendant quelques jours de véritables villes éphémères. Les participant.e.s peuvent y prendre part à des activités sportives, culturelles, artistiques et de pleine nature mais ces rassemblements permettent avant tout la rencontre avec des milliers de jeunes de pays différents. Une réelle expérience du vivre-ensemble!

... SUITE PAGE 44

TYPE OF PROJECT

JAMBOREES AND MOOTS

These world-wide reunions are regularly organised by The World Organisation of the Scout Movement (WOSM) and gather together thousands of young people over a period of days at temporary camps. There, participants may take part in sporting, outdoor, cultural and creative activities, but above all, these camps facilitate the gathering together and meeting of thousands of young people from around the world. A true experience of what living together means!

... SUITE PAGE 44